

7天6晚 清境礁溪温之旅

台北·宜兰·南投·高雄·台中·桃园



第一天 吉隆坡 ✈️ 台北 机上用餐

抵达台北后，送往酒店。

第二天 台北 🚗 宜兰 早/午/晚

宜兰山泉酒店或同级4★
【猴硐猫村】 是新北市有名观光景点，更曾获CNN推荐为全球六大赏猫景点。这里的猫咪在居民照顾下干净又不怕人，是相机底下的最佳猫model。**【九份老街】** 狭小街道汇聚各式店家，传统美食香气扑鼻，一定要品尝芋圆、肉圆、草仔粿等九份经典小食，还有小巧可爱的古董玩物、富台湾特色的纪念好礼**【DIY葱油饼】**之后参观**【金车威士忌酒堡】** 室内有介绍酿酒与制造的过程**【礁溪大街】** 周边也有许多店家可以逛。

第三天 宜兰 🚗 南投 早/午/晚

南投徇景山庄民宿同级
【日月潭风景区】 全台最大内陆高山淡水湖泊，潭面碧绿群山环绕，风景犹如壮丽的山水画。**【文武庙】** 热门打卡景点，雄伟的中式宫廷建筑，吸引不少人在此祈福点灯求签诗**【清境农场】** 全台第一座高山休闲农场，有许多高山农作物，位在中横公路上，仿佛置身欧洲，气候凉爽避暑胜地**【青青草原】** 可欣赏诸多美丽山峰，第一座观光休闲绵羊场，在此买点饲料可与可爱的绵羊互动拍照**【清境7-11广场】** 台湾7-11名列世界前三名好吃好买，另有星巴克、摩斯汉堡、等知名店家。



【特色餐:山地风味·情境料理·鹿港小吃·孙东宝】

第四天 南投 🚗 高雄 早/午/晚

高雄宜都酒店或同级4★
【邵族文化馆】 展示的文物相当可观；有传统的狩猎、渔捞、农耕、生活等器物**【鹿港老街三轮车巡礼】** 乘坐着电动三轮车走访百年老街，品尝道地鹿港小吃如蚵仔煎、虾猴、传统糕饼**【桂花巷艺术村】** 过去曾是日据时代官员宿舍，改造成充满艺术壁画打卡拍照的新景点。**【摸乳巷】** 是两间长形店屋之间的一条防火巷，为抵挡强风，因此当地房屋间距并不宽**【鹿港天后宫】** 台湾唯一奉祀湄洲祖庙开基圣母神像的庙宇**【六合夜市】**。

第五天 高雄 🚗 南投 早/午/晚

台中博奇酒店或同级3★
【水产养殖试验所】】【莲池潭风景区】 位于左营区的莲池潭，南邻龟山、北倚半屏山，清朝时期因潭中遍植荷花，每逢夏季清香四溢，素有「泮水荷香」美誉，成为清代的凤山八景之一；莲池潭畔的指标性建筑**【龙虎双塔】】【审计新村】** 原台湾省政府宿舍群，后为活络闲置公有建物，打造出以文化产业的主题商圈。**【一中夜市】**

第六天 南投 🚗 台北 早/午/晚

台北金色年代酒店或同级3★
【天禄艺术中心】】【中正纪念堂】 为纪念台湾第一位总统 蒋介石而建造，占地广阔，中式古典建筑，华丽堂皇，成为国际游客必访之地**【赠送DIY凤梨酥】****【宁夏夜市】** 2015年获得台北夜市之最冠军的美名，整条街全是特色小吃，而且不重复。**【西门町商圈】** 是台北人必玩必吃的旅游胜地，并结合国际知名与台湾本地品牌掏宝的好去处

第七天 台北 ✈️ 吉隆坡 早/午/晚

早餐后，前往机场，结束行程。

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

上述行程仅供参考，然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。



神州国际旅游(马)有限公司
 ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)
 ☎ 03-21430288 ☎ 016-5500590/529
 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



Tour Code: 7TPE-QTUE (Updated: 01-SEP-2024)
 康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)
 HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD
 ☎ 03-2148 8448 ☎ 016-5500578

7D 6N Cingjing Jiaoxi Warmth Tour

Taipei-Yilan-Nantou-Kaohsiung-Taichung-Taoyuan



DAY 1 Kuala Lumpur → Taipei

MOB

Taipei First Hotel or Similar 4 ★

Upon arrival, transfer to Hotel check in, free at own leisure.

DAY 2 Taipei → Yilan

B / - / -

Sunspring Resort or Similar 4 ★

[Cat Village] is one of the famous tourist attractions in New Taipei City, and has been recommended by CNN as one of the top six cat-viewing attractions in the world. [Jiufen Laojie] ~ It was once a mountain town where gold mines were mined during the Japanese occupation. It became prosperous again due to the movie "City of Sadness". [DIY Scallion Pancake] [Jinche Whiskey Castle] is located in Yuanshan Township, Yilan. It opened on December 4, 2008. The mellow and charming Jinche whiskey, under the brand "KAVALAN", honors Yilan [Jiaoxi Street]

DAY 3 Yilan → Nantou

B / L / D

Cingjing Villa B&B or similar

[Sun Moon Lake Scenic Area] The largest inland alpine freshwater lake in Taiwan, surrounded by green mountains, the scenery is like a magnificent landscape painting. [Wenwu Temple] A popular check-in spot, a majestic Chinese palace building, attracting many people to pray and light lanterns and draw fortunes here [Cingjing Farm] The first alpine leisure farm in Taiwan, with many alpine crops, located on the Central Cross-Island Highway, as if in Europe, a cool summer resort [Qingqing Grassland] You can enjoy many beautiful peaks, the first tourist leisure sheep farm, buy some feed here and interact with the cute sheep and take photos [Cingjing 7-11 Plaza] Taiwan 7-11 ranks among the top three in the world for delicious food and good shopping, and there are also well-known stores such as Starbucks, Mos Burger.

{Special dishes: mountain flavor, situational cuisine, Lukang snacks, Sun Dongbao}



DAY 4 Nantou → Kaohsiung

B / L / -

Taichung Palmer Hotel or similar 4 ★

[Thao Culture Museum] has a considerable amount of cultural relics on display; there are traditional hunting, fishing, farming, and daily life utensils. [Lukang Old Street Tricycle Tour] Take an electric tricycle to visit the century-old old street and taste authentic Lukang snacks such as oyster omelette, shrimp monkey, and traditional cakes. [Osmanthus Alley Art Village] used to be an official dormitory during the Japanese occupation, and was transformed into a new attraction full of art murals and photo-taking. [Mo Ru Lane] is a fire lane between two long shophouses. In order to withstand strong winds, the distance between local houses is not wide. [Lukang Tianhou Temple] The only temple in Taiwan that enshrines the statue of the founding mother of the Meizhou ancestral temple. [Liuhe Night Market].

DAY 5 Kaohsiung → Nantou

B / L / -

Taichung Boqi Hotel or similar 3 ★

[Aquaculture Experiment Station] [Lotus Pond Scenic Area] Lotus Pond is located in Zuoying District, adjacent to Guishan Mountain in the south and Banping Mountain in the north. It was known as the "Panshui Lotus Fragrance" and became one of the eight scenic spots of Fengshan in the Qing Dynasty; the landmark buildings on the bank of Lotus Pond [Dragon and Tiger Twin Towers] [Audit New Village] were originally the dormitory complex of the Taiwan Provincial Government. Later, in order to revitalize idle public buildings, a theme business district with cultural industries was created. [Yizhong Night Market]

DAY 6 Nantou → Taipei

B / - / -

Taipei Golden Age Hotel or similar 3 ★

[Tianlu Art Center] [Chiang Kai-shek Memorial Hall] was built to commemorate the first president of Taiwan, Chiang Kai-shek. It covers a vast area and is a magnificent Chinese classical building. It has become a must-visit place for international tourists. [Free DIY pineapple cakes] [Ningxia Night Market] won the title of the best night market in Taipei in 2015. The whole street is full of special snacks, and there is no duplication. [Ximending Shopping District] is a must-see and must-eat tourist destination for Taipei people, and it is a good place to shop for internationally renowned and local Taiwanese brands.

DAY 7 Taipei → Kuala Lumpur

B / MOB

After breakfast, you are free at leisure till your departure transfer to Taoyuan Airport. Home Sweet Home!

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

Tour Code: 7TPE-QTUE (Updated: 01-SEP-2024)



神州国际旅游(马)有限公司
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)
☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529
📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 5



神州国际旅游(马)有限公司
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)
☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529
📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 5510